

PAOC Ka Chi Secondary School
加拿大神召會嘉智中學

School Circular No. 32 (2020-2021)
家長通告第三十二號 (2020 至 2021 年度)

【2nd Term Multiple Intelligences Elective Courses Selections】
【下學期多元智能自選課程選科】

29 January 2021

Dear Parents,

Our 2nd Term Multiple Intelligences Elective Courses will fully begin after the resumption of whole-day face-to-face classes, while some courses will be conducted in the form of online courses during the half-day resumption. For better arrangement, students should apply by completing the Course Selection Form online in advance.

Before you fill in the selection form, please read the following reminders carefully:

1. Students and parents should read the “Course List” thoroughly and complete the Course Selection Form clearly. You may fill in the form at <https://forms.gle/1J8XHxZe6FP8hC3z9> or by scanning the QR code provided.
2. F.4 students are obliged to join one Community Services Group in this school year.
3. F.5 students are obliged to take Get Set Go in this school year.
4. You must select 8 different choices. Repeated choices are not allowed.
5. Parents and students should pay special attention to courses which require material fees or transportation fees.
6. If students need to attend designated courses due to personal reasons, please specify in the “Remarks” box.
7. The submission deadline is 3 February 2021. Late submission will affect the selection results.
8. Due to the limited quotas, students should not object any final decisions made by the school.



Should parents have further enquiries, please contact Ms Lai Chi Kei at 2441 3818.

Yours faithfully,

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Wong Wai Keung', positioned below the typed name.

Principal Wong Wai Keung

PAOC Ka Chi Secondary School
加拿大神召會嘉智中學

School Circular No. 32 (2020-2021)
家長通告第三十二號 (2020 至 2021 年度)

【2nd Term Multiple Intelligences Elective Courses Selections】
【下學期多元智能自選課程選科】

敬啟者：

本校下學期多元智能自選課程將會在恢復全日面授課堂後全面推行，而部分課程亦會在半天復課時以網課形式進行。為方便校方於日後作出安排，學生需先以網上填表方式報名。

在填寫選科表前，請先細閱以下報名須知：

1. 請學生和家長細閱《課程概覽》後，再清楚填寫學生選科意願。請到 <https://forms.gle/1J8XHxZe6FP8hC3z9> 或通過掃描所提供的 QR 碼填寫選科表。
2. 中四學生必須全年修讀一科中四義工培訓課程。
3. 中五學生必須全年修讀一科職業導向系列課程。
4. 需填寫八個意願，不可重覆。
5. 部分課程需要繳交材料費或交通費，請家長及同學特別留意。
6. 如同學有個別理由，需要參加特定課程，請在備註欄內申明理由。
7. 最後交表日期為二零二一年二月三日。逾時遞交將影響同學選科結果。
8. 由於每班名額有限，最終以學校編排為最後決定，同學不得異議。



家長如有疑問，請致電 2441 3818 向賴子琪老師查詢。

此致

貴家長

校長



謹啟

二零二一年一月二十九日

【Reply Slip 回條】

Dear Principal,

I have read and understand the details of School Circular No. 32 regarding **【2nd Term Multiple Intelligences Elective Courses Selections】**.

敬覆者：

頃接家長通告第三十二號，藉悉 貴校有關**【下學期多元智能自選課程選科】**事宜。

此覆

加拿大神召會嘉智中學校長

Name of Student	學生姓名:	_____
Class	班 別:	_____
Class Number	學 號:	_____
Name of Parent	家長姓名:	_____
Signature of Parent	家長簽名:	_____
Date	日 期:	_____